

## SR-103

## TRAVELLING HEAD CUTTING MACHINE

## 移動式油壓裁斷機



SP588 Type



## 机器特点:

- 1、适用于成型刀模对各种非金属材料的冲裁、切割作业;
- 2、采用型钢制作的龙门框架结构,强度高,不变形;
- 3、冲头可自动横移,操作视线极佳,安全可靠;
- 4、特殊设计的液压系统,噪音低、用油少;
- 5、压板上升位置可任意设定,减少空行程,提高工效;
- 6、冲头行走自动变速控制,实现柔性行走,速度快、无冲击、定位准;
- 7、采用差动油路,冲裁快捷、轻便;
- 8、特殊规格可定制(裁断力、冲头尺寸、工作台尺寸、自动送料装置等)

## FEATURE

- 1.The machine is suitable for blanking and cutting operations of various non-metallic materials by forming dies;
- 2.The gantry frame structure made of section steel has high strength and no deformation;
- 3.The cutting head can move horizontally automatically, the operation line of sight is excellent, safe and reliable;
- 4.The hydraulic system is specially designed with low noise and less oil consumption;
- 5.The rising position of the pressing plate can be set arbitrarily, reducing idle travel and improving work efficiency;
- 6.The automatic variable speed control of cutting head walking realizes flexible walking, fast speed, no impact and accurate positioning;
7. Differential oil circuit is adopted, and the blanking is fast and light;
8. Special specifications can be customized (cutting force,cutting head,worktable size,automatic feeding device, etc.).

## TECHNICAL PARAMETERS:

Model No. 型号	SR-103 (SP588/3)	SR-103 (SP588/40)	SR-250	SR-350
Max.Cutting Force(TON) 最大裁断力	25	40	25	30
Cutting Head 冲头尺寸	500x500mm	650*650mm	500x500mm	650*650mm
Working Table Area 工作台尺寸	1600x500mm	1600x500mm	1600x500mm	1600x500mm
Adjustable Stroke(MM) 可调行程	5-100mm	5-150mm	5-150mm	5-150mm
Main Motor Power(KW) 主电机功率	1.47KW	2.2KW	2.2KW	3.0KW
Voltage 电压	200V/220V/380V/400V/415V/440V,3 Phase,50/60HZ			
Machine Appr.Dimension(mm) 机器尺寸	2200x720x2000mm	2200x720x2000mm	2200x720x2050mm	2200x900x2100mm
Appro.Weight 参考重量	1600KGS	3000KGS	1600KGS	3000KGS